
REFERAT   ORDINÆRT  AFDELINGSMØDE

Afdeling 410.0 Sophienborg Park
Mødet afholdt i fælleshuset onsdag d. 26. februar 2020 kl. 19.00

Tilstede var beboere fra 14 lejemål, samt forretningsfører Lars Schmidt

DAGSORDEN

1. Valg af dirigent
2. Valg af evt. stemmetællere og referent
3. Oplæg fra Hillerød forsyning om affaldssortering
4. Aflæggelse af bestyrelsens årsberetning
5. Fremlæggelse af afdelingens årsregnskab for 2019/20
6. Godkendelse af afdelingens budget for 2020/21
7. Indkomne forslag:

. Regnvandstønde i egen have

. Udlejning af fælleshus til beboere i Sophienlund og Bygvangen

. Fælles trampolin

. Trampolin i egen have
8. Valg af medlemmer til bestyrelse og 2 suppleanter

På valg
. Bestyrelsesmedlem Annie Pedersen –  villig til genvalg
. Bestyrelsesmedlem Gerd Lindekilde – villig til genvalg
. Suppleant Malene Ricken

Eventuelt

Bestyrelsesformand Annie Pedersen bød velkommen

ad 1 Forretningsfører Lars Schmidt blev valgt som ordstyrer/dirigent
Dirigenten konstaterede, at mødet var lovligt indvarslet

ad 2 Doris Stenstrup blev valgt som referent
der vælges stemmetællere, hvis det bliver nødvendigt

ad 3 Vibeke fra Hillerød forsyning gennemgik gældende folder for affaldssortering og gav en
udførlig forklaring om alle emner.
f.eks. er det meget vigtigt, af der kun kommer madaffald i de grønne poser,
         at pap og papir adskilles (bl.a. flamingo, bobleplast skal i restaffald)

Forsyningen er opmærksom på, at der også i vores afdeling forekommer fejlplaceringer
(affald i forkerte molokker).
Folder omkring affaldssortering vil på et tidspunkt blive omdelt

ad 4 Annie Pedersen fremlagde bestyrelsens årsberetning punkt for punkt.
Beretningen blev godkendt

Tove foreslog, at der i forbindelse med temaaftener sendes en ”husk på” SMS  om dato/ tidspunkt  
til alle beboere



ad 5 Lars Schmidt fremlagde årsregnskab for 2019/20. Da denne på forhånd bliver godkendt af
bestyrelsen, er den kun til information for beboerne

ad 6 Afdelingens budget for 2020/21 fremlægges og Lars S. forklarer de enkelte beløb. Bl.a.
er lånet for vinduer/døre omlagt, hvorfor beløbet nu er mindre end i sidste budget

Budget blev enstemmigt vedtaget

ad 7 Regnvandstønder 
Tove synes godt om forslaget og taler for en studs som monteres i nedløbsrøret, så regnvand kan 
samles i en tønde.
Omkostning for etableringen vil løbe op på ca. 1.100,-- plus arbejdsløn.
Det kommer til en afstemning
5 stemmer for, 5 stemmer imod …...... forslag forkastes 

Udlejning af fælleshus til beboere Sophienlund/Bygvangen
Gerd fremlægger forslaget. Vi har kun få udlejninger, og ved at leje ud til de omtalte bebyggelser,
kunne vi få flere indtægter.
Der stemmes om forslaget
13 stemmer for …..................... forslag vedtaget

fælles trampolin
Annie fremlægger bestyrelsens forslag at der ikke opsættes fælles trampolin
forslag enstemmigt vedtaget
afstemning om opsætning af trampolin i egen have
1 stemmer for, 8 stemmer imod …....... forslag faldet    

ad 8 Annie Pedersen og Gerd Lindekilde blev enstemmigt genvalgt

Der var ingen som ville stille op til suppleant

Eventuelt

Kenneth havde nogle punkter han fremførte:
Der er for meget unødvendigt bilkørsel i gården. Der skal sendes info ud til alle beboere om, at det
er forbudt.
Lejerbo bedes overveje deres sprogvalg i breve til beboere.
Vores el-forsyningsselskab Ørsted er tunge at danse med. Det varer alt for længe inden 
belysningsfejl bliver rettet.

Annie forklarede, at alle kan gå ind på Ørsteds hjemmeside og melde evt. fejl og mangler.

Til sidst takkede Annie for et godt og hyggeligt møde.

--------------------------------------                                              ----------------------------------------
Dirigent Lars Schmidt   Formand Annie Pedersen



 


